
 

 

詩歌選集第 465 首 
 

465 【基督現在已經復活】 

Listen to Midi 

 

(一)基督現在已經復活，已從舊造得釋放。看，裹身布已經解脫，祂今是新造新樣。復

活，復活，同主復活，這是我們的心願；在新造裏與主同活，從今時直到永遠。 

 

(二)祂的全人幷祂身體，都因復活成神聖；祂與父神相調爲一，祂是我們的模型。復活，

復活，同主復活，這是我們的心願；在新造裏與主同活，從今時直到永遠。 

 

(三)祂的復活照樣也須作到我們全人裏，直到我們靈、魂、身體，完全被帶進神裏。復

活，復活，同主復活，這是我們的心願；在新造裏與主同活，從今時直到永遠。 

 

(四)我們尋求復活生命，那個特出的一分。“超絕復活”冀能達成，得脫盡舊造成分。

復活，復活，同主復活，這是我們的心願；在新造裏與主同活，從今時直到永遠。 

 

(五)當我們信入基督時，我們的靈已復活。更借享受祂話恩賜，使魂也得以復活。復活，

復活，同主復活，這是我們的心願；在新造裏與主同活，從今時直到永遠。 

 

(六)我們心思、情感、意志，每時刻需被拯救！內裏各部舊造性質，被主拔高幷浸透。

復活，復活，同主復活，這是我們的心願；在新造裏與主同活，從今時直到永遠。 

 

(七)復活的神，不僅如此，還賜生命給身體，直到全人變化盡致，模成基督的形體。復
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活，復活，同主復活，這是我們的心願；在新造裏與主同活，從今時直到永遠。 

 

 

(1) Christ is now in resurrection, from the old creation free. See, He left behind His grave-clothes; in the new creation, 

He. Resurrection, Resurrection, that is where we want to be; living in the new creation now and for eternity. 

 

(2) All His being e'en His body, now are in divinity. He with God is fully mingled, and our prototype is He! Resurrection, 

Resurrection, that is where we want to be; living in the new creation now and for eternity. 

 

(3) We too need His resurrection in our being to be wrought that our spirit, soul, and body into God be fullybrought. 

Resurrection, Resurrection, that is where we want to be; living in the new creation now and for eternity. 

 

(4) Lord, we seek an extra portion of the resurrection life.This our goal-out-resurrection from the old creation 

rife.Resurrection, Resurrection, that is where we want to be; living in the new creation now and for eternity. 

 

(5) Resurrected was our spirit when we into Thee believed. Now our soul needs resurrection by the Spirit's word 

received.Resurrection, Resurrection, that is where we want to be; living in the new creation now and for eternity. 

 

(6) How our mind, will, and emotion need His rescue every hour! Lord, uplift from our old being all our inward parts 

with power. Resurrection, Resurrection, that is where we want to be; living in the new creation now and for eternity. 

 

(7) Then the God of resurrection to our body will give life, and we'll live in resurrection, every part conformed to Christ. 

Resurrection, Resurrection, that is where we want to be; living in the new creation now and for eternity. 

 

 


